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Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla nr 2 Obłaziec za 

rok 2020 

       

              

             Panie Burmistrzu ! 

             Panie Przewodniczący ! 

             Wysoka Rado ! 

     

            W roku 2020 w związku z ogłoszoną pandemią, oraz narzuconymi 

obostrzeniami jak również wstrzymanymi środkami z budżetu Miasta, 

Zarząd osiedla nie podjął żadnych działań związanych z organizacją imprez 

oraz przedsięwzięć na terenie osiedla. 

            Pan Adam Szarzec z rodziną z ul Żwirowa przeprowadził akcję  sprzątania 

zielonych terenów   na obszarze wału wzdłuż rzeki ( za co jeszcze raz 

dziękuję ). 

            Natomiast przewodnicząca wraz z ze swoim członkiem Zarządu Moniką 

Śliwką  dwukrotnie posprzątały zielone tereny wzdłuż ul Gahura. 

            Przewodnicząca uczestniczyła w każdej zwołanej Sesji Rady Miasta , 

podczas której zgłaszała bieżące problemy przekazywane przez 

mieszkańców, dotyczące obrębu osiedla nr 2. 

 

                                                             

                                                                          Przewodnicząca osiedla nr 2 Obłaziec 

                                                                                                         Monika Lipińska 



 


